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احمــد کتابفــروش؛ دبیر 
ســندیکای صاحبــان صنایع 

کیش:
از تصویب هرگونه قانون 
جدید در مناطق آزاد توســط 

مجلس خودداری شود
دبیــر  کتابفــروش؛  احمــد 
ســندیکای صاحبان صنایع کیش با 
اشــاره به اینکه 500 واحد تولیدی 
و خدمــات صنعتی در جزیره کیش 
داریم کــه  عملا در حــال تعطیلی 
هستند ، پیشــنهاداتی برای دبیرخانه 
شــورایعالی مناطــق آزاد داشــت: 
کتابفروش گفت: مناطق آزاد در همه 
جاهای دنیا کــه بنا به دلایلی متصل 
بــه اقتصاد جهانی نیســتند به عنوان 
الگوی توسعه مطرح می شوند برای 
آنکه پلی بین ســرزمین اصلی و دنیا 
باشند و توسعه اقتصادی اتفاق بیفتد. 
در کشور ما نیز تصمیم گیران کشور 
به این نتیجه رسیدند و در سال 1372 
قانونی به نام "قانون چگونگی اداره 
مناطق آزاد کشــور" تصویب شد و 
همه ســرمایه گذاران به عنوان یک 
میثــاق به آن نــگاه کردند و با توجه 
به عِرقی که به کشور داشتند سرمایه 

گذاری کردند.
 پیشــنهاد می دهم بــا توجه به 
جایگاهی که شخصا در عرصه ملی، 
توانمندی فکــری و نیروی جوانی 
داریــد و بــا توجه بــه بافت فکری 
مشــترکی که امروز در بین همه قوا 
وجود دارد از این فرصت اســتفاده 
کنید تا یک اجمــاع در مورد مناطق 
آزاد ایجاد شــود. مشکل اساسی ما 
این است که اجماعی در مورد مناطق 
آزاد وجــود ندارد! یک بــار تعیین 
تکلیف شــود که آیــا مناطق آزاد به 
عنوان الگوی توسعه اقتصادی برای 
کشــور مفید است یا خیر! اگر به این 
جمعبندی رسیده شد که مفید است 
به هر حال الزامات آن هم فراهم می 
شــود. مناطق آزاد در همه جای دنیا 
مثــل فوتبال قانون خودش را دارد و 
هر کس برای خود ابداعی نمی کند.

قانون ما هم در راســتای همان 
قوانینی است که در دنیا اجرا می شود 
و بسیاری از قوانین نیز منطبق است . 
کتابفروش پیشنهاد دوم خود را 
اینگونه مطرح کرد: مجلس شــورای 
اســلامی دو نقش تصویب قوانین و 
نظارت بر اجــرای قانون را بر عهده 
دارد. بخــش نظــارت بــر اجرای 
قانون قریب به ســی سال در مناطق 
آزاد اجــرا نگردیده و تعیین نشــده 
کــه چرا بخشــهایی از قانون مترقی 
چگونگــی اداره مناطق آزاد مغفول 
مانده و عملیاتی نشده است! اگر این 
اتفاق می افتاد و معلوم می شــد چه 
موانعی بر ســر اجرای قانون وجود 
داشــته و چه عواملی مانع اجرای آن 
می شدند شــاید امروز با این سوال 
مواجه نبودیم کــه چقدر از اهداف 
محقق شده و قطعا بسیاری از اهداف 

محقق می شد. 
ســرمایه گــذاران و مدیــران 
یک بار خود را جای ســرمایه گذار 
بگذارنــد و ببینند از مزایایی که برای 
ســرمایه گذران در مناطق آزاد برای 
همه بخشــها پیش بینی شده امروز 
چــه مزیتهایی وجــود دارد؟ بنده به 
صراحــت اعلام مــی کنم در بخش 
صنعــت و تولید هیــچ مزیتی غیر 
از اینکــه حداقــل 30 درصد هزینه 
های تولیــد در مناطق آزاد بویژه در 
کیش بالاتر از سرزمین اصلی است، 
وجود ندارد و بنابراین هیچ انســان 
عاقلی اقدام به تولید نمی کند. امروز 
واحدهــای صنعتی کیش و ســایر 
مناطق آزاد که رویکرد صنعتی دارند 
به هر حال ســرمایه گذاری کرده اند 
و اگر مزیتی نداشته باشند می توانند 
تغییر کاربری دهنــد و فکر دیگری 

کنند. 
پیشــنهاد بعدی کتابفروش در 
موضوع تســری قوانین ســرزمین 
اصلــی به مناطــق آزاد بود و گفت:  
جنابعالی از موقعیت خود اســتفاده 

کنیــد تا از تصویــب هرگونه قانون 
جدید در مناطق آزاد توسط مجلس 
خودداری شــود، قانع شوند و دست 
نگه دارند بعد از بررســی اگر معلوم 
شــد نیاز به تغییر قانون و یا تصویب 
قانــون جدید هســت اقدام شــود 
واقعیت این است که تمامی اتفاقات 
در جهــت محدود کردن مناطق آزاد 
اســت و تولید کننده در مناطق آزاد 
توان رقابت با تولید کننده خارجی را 

به جهت محددیت ها ندارد .  
محســن قریــب؛ دبیرکل 

انجمن سرمایه گذاران کیش :
"هدفگــذاری" باعــث می 
شــود تا همه نیروها در جهت 

هدفگذاری شما بسیج شوند
محســن قریب؛ دبیرکل انجمن 
ســرمایه گذاران  و کار آفرینان کیش 
گفت: ظرفیــت مناطــق آزاد برای 
فعالیت های سرمایه گذاری و توسعه 
ای و صادراتی و خصوصا فناویهای 
نوین جایگاه بسیار ارزشمندی است 
ولی در وهله اول باید این باور وجود 
داشــته باشــد. دیدگاهها در سطح 
مدیران در مناطق آزاد بســیار منفی 
است . باور به کارکرد ارزشمند مناطق 
آزاد ابتدا در دبیر خانه و با تســری به 
تصمیم گیران کشور موضوع مهمی 
اســت. مشــکلات مناطــق آزاد به 
صورت سریالی همیشه وجود داشته 

و هیچوقت هم حل نشده است.
انتظار ما از جنابعالی این اســت 
که برنامه 4 ســاله تان را اعلام کنید 
و بدانیــد امروز کجا هســتید و قرار 
است بعد از چهار سال به کجا برسید 
بخصوص در مورد کیش که موضوع  
اصلی آن گردشــگری است.تقریبا 
پایان مسئولیت شــما با پایان برنامه 

ششم توسعه مقارن است . 
در برنامه توســعه قرار اســت 
به بیســت میلیون گردشگر ورودی 
برســیم در سیاســتهای ابلاغی مقام 
معظــم رهبــری در برنامه ششــم 
توســعه افزایش ظرفیــت 5 برابری 
گردشگری کشور مطرح شده است.
مــا در جزیره کیش قبــل از کرونا 2 
میلیون گردشــگر ورودی داشتیم و 
باید تا پایان مســئولیت شــما سعی 
کنیم به 5 برابر این ظرفیت برســیم. 
ترمینــال فرودگاهی جدید کیش هم 
ظرفیت مسافر ورودی را از 2 میلیون 
به 6 میلیون ارتقاء خواهد داد اما نیاز 
به هدفگذاری جدی در جزیره کیش 
دارد. این هدفگذاری باعث می شود 
تا همه نیروها در جهت هدفگذاری 
شــما بسیج شــوند، موضوع مطالبه 
گری و پاسخگویی را شفاف خواهد 
کرد . امروز چیزی مشــخص  نیست 
و دو سال آینده اگر گردشگر ورودی 
همین 2 میلیون باشــد مــی گوییم 
خداروشــکر کم نشد! مقیاس و خط 
کشــی نداریم و اعلام برنامه ها مهم 
اســت.ما قائل به این هستیم که دبیر 
خانه باید به موضوعات فرادســتی 
ورود کنــد نــه در مدیریت مناطق! 
قدرت تصمیم گیری مدیران محدود 
نشود که قطعا باعث رکود در مناطق 

آزاد خواهد شد. 
ما شــما را مدیر توانمندی می 
دانیــم و  دبیر خانه بــه اندازه کافی 
متراکــم از نیروی انســانی هســت 
.توســعه مدیریتهــا و معاونتهــا در 
دبیرخانــه کاری را از پیــش نمیبرد.  
موضوعات فرادســتی ما را حل کنید 
و معبر را باز کنید ، ما پشت معبر گیر 
کرده ایم. هجمه های وســیع متوجه 

مناطق آزاد است.
 راه را بــرای مناطــق آزاد بــاز 
کنیــد حداقل جزیره کیــش نیاز به 
پوست انداری و اتفاقات بزرگتر بین 
المللی دارد. دوگانگــی حاکمیتی، 
عدم تمکین دستگاههای اجرایی به 
قوانین مناطق آزاد، رفع دیدگاههای 
منفــی مثل قاچاق و ســایر موارد از 
موضوعاتی اســت که اگر به دست 
شــما حل شــود مدیران مناطق آزاد 

بهتر عمل خواهند کرد. 
مهیــا نمودن پذیرش ســرمایه 

گــذاری خارجی، نداشــتن بانک 
خارجــی و نماینده بیمه خارجی  از 
عمده مشکلات است . قریب افزود: 
در صدد ایجاد پرواز خارجی مثل دبی 
و اســتانبول به کیش هستیم و برنامه 
ریزی شــده اما می دانیم بسیاری از 
مشکلات وجود دارد که می تواند به 

ناکامی بینجامد. 
گردشگری مثل 5 حلقه المپیک 
مقتضیاتی دارد؛ هتل ها بروز نیستند، 
مراکز غذا و پذیرایی و ترانسفر بسیار 
فرســوده است. 5 ســال است که نه 
خودروی داخلی شماره می شود نه 
خودروی خارجی اجازه ورود دارد. 
بایســتی مجــوز واردات خودرو به 
مناطق آزاد بخصوص کیش را مرتفع 

کنید تا ناوگان ها بتوانند بروز شوند. 
قریب در بخش دیگر ســخنان 
خود به برخی دســتاوردهای منطقه 
آزاد کیش اشاره داشت:  در دوره اخیر  
اعضای هیئت مدیره کیش از مدیران 
مقیم بودند که در ســرعت پیشرفت 
تاثیر داشــت این مــدل می تواند در 
ســایر مناطق آزاد هم اجرا شود و از 
مدیران مقیم استفاده شود چون نتیجه 

مثبت آن در کیش دیده شد. 
انتصاب مدیران کیشوند و مقیم 
در بدنه ســازمان بــدون هزینه های 
ســربار از دســتاوردهای مهم  دوره 
فعلی می باشد. وی گفت :  اکسپوی 
دبی به عنوان رویداد جهانی در حال 
برگزاری اســت اما پاویون ایران به 
شــدت تهی از تولید محتوا است می 

توانیــم در مدت باقیمانده موثر عمل 
کنیم پیش بینی ها نشــان می دهد 25  
میلیون گردشــگر خارجــی به دبی 
خواهند آمد که می توان بخشــی از 
آنها را در پروازی که دایر می شــود 
به جزیره آورد. بازیهای جام جهانی 
قطــر برای اولین بــار در خاورمیانه 
دارای میزبان آســیایی است و کیش 
مــی توانــد از این فرصت بســیار 
استفاده کند . پیش بینی پرواز و خط 
کشــتیرانی برای ایــران و قطر مطلع 

اقدامات بعدی خواهد بود.
نادرکشتکار؛ رئیس هیئت 

مدیره مجمع توسعه کیش :
اداری  بوروکراســی  از 

خسته شده ایم

نادرکشــتکار؛ رئیــس هیئت 
مدیره مجمع توســعه کیش در این 
نشســت موضوعات مد نظر خود را 
به دو بخش تقســیم کــرد در بخش 
توقعات خارج از سیستم قوه مجریه 
گفــت: حمایت از مناطــق آزاد و به 
صــورت کلی و مناطق آزاد به عنوان 
پازل در هم تنیده  دیده شود.استفاده 
از دســتگاههای قوه مقننه و حمایت 
و پیگیــری برای قانــون گذاری در 
جهت روان ســازی قانون چگونگی 
اداره مناطق آزاد.  وی گفت : همیشه 
مناطق آزاد در رســانه ها در گوشــه 
رینگ بــوده اند. شــما در مصاحبه 
با رســانه ها مناطق آزاد را به عنوان 

کمک کشور معرفی کنید. 
همانطــور که بــا قدرت بحث 

شفافیت را مطرح می کنید از حاشیه 
سازی ها، ســهم خواهی ها و امتیاز 
گیری های برخــی افراد جلوگیری 
نماییــد چون  این ســرمایه گذاران 
واقعی مناطق آزاد هســتند که مظلوم 
واقع می شوند. سوء تفاهم هایی در 
دســتگاههای نظارتی وجود دارد که 
نیاز به تببین از ســوی شــما خواهد 
داشت . مسئولان باید بدانند سرمایه 
گذاری در ســرزمین اصلی و مناطق 
آزاد متفاوت است و بدانند ما روبرو 

و رقیب آنها نیستیم. 
شــما مقبول حاکمیت هستند و 
این فرصت مغتنمی برای مناطق آزاد 
است. دســت مدیران برای تصمیم 
گیری باز باشــد و برای پررنگ شدن 

نقش مناطق آزاد فعالان اقتصادی از 
حضور جنابعالی دفاع خواهند کرد. 
کشتکار در بخش داخلی خطاب 
به دکترسعید محمد گفت: شما قالب 
شکن و حاضر به ایجاد تغییر هستید 
. با شفافیت شــروع کردید و لطفا با 
همین سیســتم بوروکراسی اداری را 
حذف کنید، ما از این بوروکراســی 
خسته شده ایم. قطعا در پروسه چهار 
ساله مسئولیت شما برخورد صحیح 
با مشــکلات اعتراضاتی را به دنبال 
خواهد داشــت اما مقبولیت عمومی 
شــما مهم اســت و قرار نیست همه 

راضی شوند.
 مســیح الله صفــا؛ رئیس 

جامعه هتلداران کیش :
می توانیم پذیرای مهمانان 

فارس  مســلمان حوزه خلیج 
باشیم

مســیح الله صفا؛ رئیس جامعه 
هتلداران کیش در ادامه این نشســت 
با اشــاره به اینکه  55 درصد پتانسیل 
هــای جزیــره کیــش بــه صنعت 
گردشــگری اختصاص داده شــده 
است، گفت: 50 هتل دایر و 60 هتل 
در دســت احداث داریــم. 60 هتل 
مشــکلاتی دارند و ســاخت هتل با 
وام 25 درصدی امکانپذیر نیســت 
و توجیــه اقتصادی نــدارد . صنعت 
گردشگری در شرایط موجود کشور 
مــا بعد از نفت و گاز و پتروشــیمی 
می تواند صنعت اشتغالزا، کارآفرین، 
زود بازده و بدون دود باشــد . جزیره 

کیش یکی از ســه نقطه پر اکســیژن 
دنیا است. درخواست داریم با رایزن 
های فرهنگی کشورهایی که ایران در 
آن ها سفارتخانه دارد صحبت کنید . 
ما می توانیــم پذیرای مهمانان 
مســلمان حوزه خلیج فارس باشیم. 
داشــته هــای بالقوه و داشــته های 
خدادادی ما زیاد اســت کشور را از 
این موهبت محــروم نکنید . قوانین 
دســت و پا گیری وجــود دارد که 
مانع این کار می شــود. در شــرایط 
تحریم فعلی این صنعت گردشگری 
اســت که می تواند به داد ما برسد در 
جزیره کیش 6 هزار پرســنل مستقیم 
در صنعت گردشگری جزیره داریم 
که می توانند به گردشــگران خدمت 

ارائه کنند. 

صفا گفــت:  70 درصد قانون 
چگونگــی اداره مناطــق آزاد تا به 
امروزاجرا نشــده و امروز نیازی به 
تغییــر قانون نیســت. اجرای همین 
قانون کافی اســت. از شما خواهش 
می کنیم هیئت مدیره ای انتخاب کند 
که به آن اختیار داده شــود و دم به دم 
بخشــنامه جدید صادر نشود. مزیت 
هــای کیش یکی یکی در حال از بین 
رفت اســت. مالیــات از یک طرف، 
کیش ایر از ما گرفته شد. اب وبرق به 
بخش خصوصی واگذار شده است! 
شــما می توانیــد از طریق مجلس و 
دولت جلو این کارها را بگیرید باقی 
کارهای منطقه توســط مدیرعامل  و 
هیئت مدیره ســازمان می تواند حل 
می شود. باید مسافر ارز آور بیاوریم 
و مســافر داخلی از این جیب به آن 
جیب اســت و امروز کاری از پیش 

نمیبرد.
نجفی؛  ســادات  رحمــان 
مدیر  عامل جامعــه بازایان و 

بازرگانان کیش:
اعتقــادی به اصلاح قانون 
چگونگــی اداره مناطــق آزاد 

نداریم
نجفــی؛  ســادات  رحمــان 
مدیرعامل  جامعه بازایان و بازرگانان 
کیش  در این نشست گفت: همانطور 
که مستحضرید اســتفاده از ظرفیت 
های مناطــق آزاد ضروری و حیاتی 
اســت. با اجرای صحیح و درســت 
قوانین، بسیاری از مشکلات مناطق 

آزاد حل می شود. 
حفــظ و صیانــت از قوانیــن 
موضوع مهمی اســت که متاســفانه 
تخــت عناوین مختلف مورد هجمه 
قرار گرفته اســت و دوســتانی در 
تلاشند که قوانین را اصلاح کنند، ما 
اعتقادی به اصلاح این قانون نداریم؛ 
خلف وعــده میشــود همانطور که 
قانون اساسی کشــور مقدس است 
قانــون اداره مناطق آزاد هم به همان 
اندازه برای فعالان اقتصادی مقدس 
اســت زیرا به واسطه آن قانون اقدام 
به ســرمایه گذاری کرده اند و امروز 
توقــع ندارند که این قانــون به هر 
شکلی به بهانه اصلاح تضعیف شود. 
اگر اصــلاح در جهت ارتقای قانون 
باشــد یعنی چیــزی بخواهد اضافه 
شــود مشکلی نیست اما  کم شدن از 
مزیت های مناطــق آزاد اصلا مورد 

قبول نخواهد بود . 
امروز اگر سرمایه گذاران فعلی 
را از دســت بدهیــم قطعا نمی توان 
ســرمایه گذار جدید جــذب کرد! 
ســرمایه گذار قدیمی باید ســرمایه 
گذار جدید دعوت کند چون سرمایه 
گذاران جدید از تجربیات گذشتگان 

استفاده می کنند . 
گلــه ما از قوه مقننه این اســت 
که چرا در طول این ســالها علل عدم 
اجرای درست قوانین در مناطق آزاد 
را پایش و بررسی نکرده است .  وی 
گفــت : جزیره کیش بــا محوریت 
گردشــگری بیــش از 2 هزار واحد 
تجاری فعال و 2 هزار واحد خدماتی 
و بیــش از 3 هــزار واحد تجاری در 
حال ساخت دارد که در دو سال آینده 
به بهره برداری می رســد وهمه اینها 
امیدوارند که در ســایه قانون فعالیت 
کننــد و اگر مزیت هــا از بین بروند 
این واحد ها چه سرنوشتی خواهند 

داشت؟ 
موضوعــات  بــه  عنایــت 
گردشگری ، درخواست فرصت یک 
تا ســه  ماهه بــرای کالاهای کره ای 
که قبل از ابلاغ بخشــنامه سفارش و 
خرید کرده اند اجازه ورود پیدا کنند، 
موضوعــات مالیاتی از جمله مالیات 
بر عایدی، مالیات برحقوق، مالیات 
بر ارزش افزوده که به دلیل بخشنامه 
های مختلف باعث مخدوش شــدن 
معافیت هــا شــده و موضوع ثبت 
ســفارش از جمله موضوعات مورد 
اشــاره ســادات نجفی بود. وی در 
پایان گفت: تمام تشــکلات صنفی 
در جزیره کیش همدل هستند و این 

همدلــی باعث می شــود که بتوانیم 
مشــکلات و موضوعات را به کمک 
هم حل کنیم و برای حل مشــکلات 

در کنار شما خواهیم بود.
ابوالحســنی؛  همایــون 
رئیس جامعــه مراکزپذیرایی 

کیش: 
هزینه های نیروی انسانی 
در مناطق آزاد حداقل 50 درصد 

از سرزمین اصلی بالاتر است!
همایــون ابوالحســنی؛ رئیس 
جامعــه مراکزپذیرایی کیش در این 
نشســت گفت: بزرگترین مشکل ما 
در حال حاضر نیروی انســانی است 
جذب، نگهداشــت نیروی انسانی 
با توجه به هزینه های سرســام آور 

جزیره بسیار مشکل است. 
فعالان اقتصادی برای اســکان 
پرسنل با با مشکلات فراوانی روبرو 
هستند. اقداماتی که ماههای گذشته 
صــورت گرفته اما هنــوز به نتیجه 
نرســیده اســت. هزینه های مسکن 
بسیار بالا رفته اســت و هزینه های 
نیروی انســانی حداقل 50 درصد از 
ســرزمین اصلی بالاتر است. امروز 
هزینه های جاری یک نیروی انسانی 
در مقــام کارگر ســاده بــرای فعال 
اقتصادی ماهیانــه 10 میلیون تومان 
می باشــد و درخواست ما این است 
که حداقل در بخش مسکن و اسکان 
نیروی انسانی  خوابگاههای پرسنلی 
و یا کمپی دایر شود تا هزینه ها کمتر 

شود. 
در ارتباط با بوروکراسی اداری 
باید بگویم طی سی سال گذشته ثبت 
شــرکت ودریافت مجوز اقتصادی 
ظرف یک روز، کارت کیشــوندی 
و ترخیــص کالا از گمــرک ظرف 
دو ســاعت انجام میشــد متاسفانه 
امــروز تنها چیزی کــه برای فعالان 
اقصادی هدر میشــود وقت و زمان 
است. بیمه تامین اجتماعی؛ مالیات؛ 
گرفتاریهــای بانکی؛ انواع و اقســام 
بوروکراسیهای اداری مختلف برای 
دریافت مجــوزات فکر کار کردن و 
ترسیم نقشه راه را از ما گرفته و واقعا 
نمی توانیم برای توسعه کارمان برنامه 
ریــزی کنیم  و هــر روز   به صورت 
روزمره مشــغول باز کردن گره های 
کاری هســتیم . تقاضــا داریم موانع 
را از ســر راه برداریــد و به ما اجازه 

توسعه دهید .
 در بخــش تولید و خدمات نیاز 
به فکر کردن و توســعه کار داریم که 
بتوانیم سرویس و خدمت بهتری  به 
گردشــگران و کیشوندان ارائه دهیم 
. خودروها و سیســتم ایاب و ذهاب 
پرســنل واقعا فرســوده اند وتامین 
اکثر قطعات با مشــکل مواجه است 
و چهره جزیره را نازیبا کرده اســت. 
قوانیــن مالیاتی و عــدم اختصاص 
ســهمیه کالای اساسی از مشکلات 
دیگر اســت. کالای اساسی به کیش 
اختصاص داده نمی شود و کیشوندان 
برای تهیه مایحتاج اساسی مثل برنج 
، شکر و روغن و... مشکل دارند. این 
موضوع برای منطقه گردشگر پذیری 
که روزانه باید پذیرای مهمانان خود 

باشد زیبنده نیست. 
کیش در حقیقت تابلو و بیلبورد 
گردشگری کشور است و باید کاری 
کند که مردم به جای ســفر به ترکیه 
و دبــی به کیش بیایند اما متاســفانه 
فعــالان اقتصادی با وجود داشــتن 
مجــوز فعالیت اقتصادی توان تامین 
روغن و شــکر را ندارند! این مسائل 
نیاز به حمایت جنابعالی دارد حداقل 
سهیمه اختصاصی از وزارت صمت 

برای کیش در نظر گرفته شود .
با شــناختی که از شما در زمینه 
کار اجرایی ســراغ داریــم به آینده 
امیدواریم و ما هم مثل شــما آدمهای 
اجرایی هســتیم و این زیباییهایی که 
امروز در کیش می بینید واقعا ســی 
سال پیش این چنین نبود لطفا ما را در 
گیر بوروکراسی های پیچیده اداری 
نکنید! قطعــا  در اهدافی که مد نظر 

شما است، کنارتان خواهیم بود.
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کیش در حقیقت تابلو و بیلبورد گردشگری کشور است و باید کاری کند که مردم به جای سفر به ترکیه و دبی به کیش بیایند اما متاسفانه 
فعالان اقتصادی با وجود داشتن مجوز فعالیت اقتصادی توان تامین روغن و شکر را ندارند! این مسائل نیاز به حمایت جنابعالی 
دارد حداقل سهیمه اختصاصی از وزارت صمت برای کیش در نظر گرفته شود .با شناختی که از شما در زمینه کار اجرایی سراغ 
داریم به آینده امیدواریم و ما هم مثل شما آدمهای اجرایی هستیم و این زیباییهایی که امروز در کیش می بینید واقعا سی سال پیش 
این چنین نبود لطفا ما را در گیر بوروکراسی های پیچیده اداری نکنید! قطعا  در اهدافی که مد نظر شما است، کنارتان خواهیم بود.


